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	Lesson 1

	1. We planned to go to the bookstore. However, it had closed by the time we arrived.

	  我們本來打算去書店。但是我們到達時，它已經打烊了。

	2. We had cleaned almost everything before you arrived.

	  在你們抵達之前，我們幾乎已經清掃所有東西了。

	3. My mom has been busy in the kitchen for hours, and a huge meal is ready.

	  我媽已經在廚房忙好幾個小時，大餐已經好了。

	4. No matter what the differences are, we all enjoy this holiday!

	  不過無論有什麼差異，我們都很喜歡這個節日！

	5. Last year, I made no mistakes, so all the wishes that I had asked for came true!

	  去年，我都沒失誤，所以我許下的願望全都實現了！

	Lesson 2

	6. Michelle:　How do you like my jeans?        Stacy:　They look a little big on you.

	  Michelle：妳覺得我的牛仔褲怎麼樣？      Stacy：在妳身上看起來有點大。

	7. You’ll stop traffic and hear people talking about you when you walk on the sidewalk.

	當妳（穿那樣）走在人行道上，妳會讓交通會打結並且聽到人們在談論妳。

	8. They made jeans with denim, a kind of heavy cloth, and had the workers try them on.

	  他們使用丹寧布，一種很厚的布料，並且讓礦工們試穿成品。

	9. Some people wear jeans because jeans make them look thin and feel comfortable at the same time.

	  有些人穿牛仔褲是因為它同時兼具顯瘦且舒適。

	10. Jeans may sound like a common type of clothing, but in fact, they come in many different designs.

	  牛仔褲這名稱聽起來或許像一種單一布料名，但實際上它可以有不同的設計變化。

	Lesson 3

	11. Are you kidding? Neither the bench nor the tub is a good gift.

	  你在開玩笑吧？凳子和澡盆都不是件好禮物。

	12. For Sakura, either the handmade notebook or this butterfly pin would be nice.

	  對Sakura而言，手工筆記本或蝴蝶別針都不錯。

	13. Some unusual things can also be found in secondhand stores.

	  有些稀奇的東西也可以在二手商店找到。

	14. Secondhand shopping is not only a good way to buy cheap and useful things but an easy way to help the earth.

	購買二手商品不僅是購買便宜又有用物品的一種好方式，也是幫助地球的一個簡單方法。

	15. Both the steak and the soup at that restaurant are delicious.           （p.32, A-2）

	這間餐廳的牛排和湯都很美味。














